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Oslo 3.10.17 

MØTE NR. 5 -17, UTVALG FOR VANNMILJØTILTAK 

TID: 27.9.17, KL. 11.30 – 13 

Sted:  

 

REFERAT 

Tilstede: Jan Fredrik Aarseth, Ås; Tove Wahl Robertsen, Nesodden; Eirunn Dvergsnes, Frogn; Magnus 

Olsen, Oslo; Reidar Kveine, Bærum; Anne-Marie Holtet, Ski og Ola Valved, Asker og Svanhild 

Fauskrud, sekretær 

Forfall: Honar Ahmed Said, VIVA IKS og Shima Bagherian, Oppegård 

 

1. Referat fra utvalgsmøte 5.9.2017 

Referatet fra utvalgsmøte 5.9.2017 ble godkjent.  

 

2. Saker til styremøte 
- Presentasjon av teknokratisk mulighetsstudie. 

- Notatet fra NIVA om «Har vannkvaliteten i Oslofjorden blitt dårligere – og hva er i så fall 

årsakene? skulle vært presentert i styremøte. Presentasjonen er utsatt til høstmøte. Notatet sendt 

utvalgets medlemmer.  

 

3. Driftsseminar 2017   

 Komiteen til driftseminar 2017 er: Tove, Nesodden; Honar, VIVA IKS og Ola, Asker. 

Driftseminaret arrangerer 1. -2. november 2017 på Holmen Fjordhotell der temaet er teknologi. 

Åtte leverandører vil være representert under seminaret. 

Invitasjon med bindende påmelding er sendt ut. 

Gaver, maks pris kr 125,-, til foredragsholdere skal være lokale produkter. 

Magnus Olsen sa seg villig til å være møteleder. 

Et av spørsmålene i evalueringsskjemaet skal være om seminaret er nettverksbyggende, om det 

etableres relasjoner mellom ansatte i fagrådskommunene.  

  

4. Geminidag 3.10.2017 
Gemini temadag blir 3.oktober i Formannskapssalen i Asker. Deretter er det ønskelig med 2- 3 treff 

pr. år, dvs. etablering av pressgruppe mot leverandør. 

  

5. Eventuelt  
- Notatet «Utfylt spørreskjema stikkledninger og feilkoblinger» ble sendt til alle i utvalget. Til 

neste møte oppdateres rutinene for de enkelte kommunene. Endringene tas med til møte 

7.november. Kan vi enes om felles praksis/metode på en del av spørsmålene? Da vi jobbet med 

dette spørsmålet sist, viste det seg at det var ulik praksis i de ulike kommunene. 

Spørsmålet om eierskapet til stikkledningen må avklares i de enkeltes kommunenes ledergruppe. 

 

 

Møter i utvalget høsten 2017: 

 Tirsdag 7.november på Nesodden 
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Møte begynner med en enkel lunsj kl. 11.30 

 

Høstmøte er bestemt 12.desember kl. 10 – 14 hos VAV, Herslebsgate 5. 

 

Svanhild, referent 
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